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Abstract (en)
The invention relates to a device and a method for controlling the speed of two-phase or three-phase a.c. motors with the aid of a three-phase
inverter. <??>The invention lies in the fact that the switching instants for the switches 73 to 78 of the inverter 70 for controlling a two-phase motor 85
are calculated in such a way that the signals at the points D, E and F are 90 DEG out of phase with one another and do not contain any low-order
harmonic components. <??>The invention is applicable to motors driving rotating anodes for X-ray tubes. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif et un procédé de commande de la vitesse de moteurs alternatifs diphasés ou triphasés à l'aide d'un onduleur
triphasé. L'invention réside dans le fait que les instants de commutation des interrupteurs 73 à 78 de l'onduleur 70 pour la commande d'un moteur
diphasé 85 sont calculés de manière que les signaux aux points D,E,F soient déphasés de 90° l'un par rapport à l'autre et ne comportent pas de
composantes harmoniques de rang faible. L'invention est applicable aux moteurs entraînant des anodes tournantes pour tubes à rayons X.
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